
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 17/02/10 
 
El Sr. Raventós diu: 
 
La segona és per als grups de l’oposició, perquè aquí surt una explicació 
dels pressupostos, i llavors clar, és una contradicció quan llegeixes al 
portaveu del PSC. Diu: “A pesar de ello, los grupos políticos de la 
oposición fallaron en el fondo y en la forma. En el fondo, porque no 
formularon ninguna alternativa y no hicieron ninguna propuesta. En la 
forma, abandonaron el pleno, perdieron una gran oportunidad de lo que 
seguramente es uno de los debates más importantes del año. La excusa 
fue un retardo inexistente, y la entrega de la documentación. En 
anteproyecto de presupuesto se entregó a la oposición el 4 de diciembre, 
casi tres semanas antes de la celebración del pleno, y en un plazo muy 
similar al de los últimos años. 
 
El día 10 se explicó en la junta de portavoces, sin que los grupos políticos 
asistentes aportaran ninguna iniciativa, ni solicitaran ampliación de la 
información. Los días 16 y 22…”, bé, si llegim això, és tota una cosa que 
dius bé, si també ho fan, com és que després us queixeu tant?” 
 
 
Bé, aviam, jo discreparia una mica amb el Sr. Figueras, perquè d’alguna 
manera El Pont pot ser la punta de l’iceberg, perquè tenim un any sencer, al 
llarg d’aquest any hi ha préstecs bancaris que s’aproven, al llarg d’aquest any 
hi ha modificacions de crèdit, al llarg d’aquest any també, Sr. Giner, no m’ha de 
contestar a mi ara, al llarg d’aquest any també hi ha unes modificacions o no, 
de les ordenances fiscals, per tant, vol dir que al llarg de l’any hi ha una sèrie 
d’activitats de la política econòmica del municipi, i jo crec que aquí tots els 
partits polítics tenim unes posicions molt clares i molt determinades, per 
exemple, no sé, ara se m’acut que nosaltres sempre, bé, sempre no però 
portem temps demanant que davant de la situació de crisi econòmica cal 
contenir la despesa pública, d’alguna manera, i cal arribar a un acord amb tots 
els grups polítics. 
 
Per exemple, és una de les propostes que nosaltres fem, però bé, jo no voldria 
limitar-me o centrar-me exclusivament en l’article de El Pont, perquè, com li dic, 
és la punta d’un procés, i per tant, home, el govern municipal d’alguna manera 
porta una política molt unilateral, a nivell econòmic, i bé, aquí està la situació, 
però d’alguna manera sí que crec que és necessari que algú faci la reflexió, i 
especialment ells, que si 4 partits polítics, amb ideologies molt diferents en 
algunes coses, però molt pròximes en algunes altres, hem estat capaços 
d’entendre’ns, per poder fer un cop sobre la taula i reclamar, d’alguna manera, 
que bé, que també som Ajuntament, també som poble, i també representem a 
una part de la ciutadania, malgrat que ells, a vegades, oblidin això.  
 
Per tant, insisteixo, no es tracta d’un fet concret, d’uns pressupostos concrets, 
sinó d’un procediment de tot un any, i per tant aquí és on crec que cal, d’alguna 
manera, insistir. 
 


